
兹证明

江苏唯德康医疗科技有限公司

经评审组织管理体系符合

标准 ISO 14064-1:2018、ISO 14064-2:2019、ISO 14064-3:2019要求

证书覆盖范围

1) 组织边界位于江苏武进经济开发区果香路52号的江苏唯德康医疗科技有限

公司内运行控制范围内与 CO2 排放相关的生产经营活动。

2)组织的基础设施、活动、技术和过程:资质范围内一次性使用活体取样钳、

一次性使用圈套器、一次性使用止血闭合夹的生产所涉及的温室气体排放。

3)GHG 源: 本次识别 GHG 源包含范 1、范 2和范畴 3 (部分)

首次发证日期：2024年 04月 24日
本次发证日期：2024年 04月 24日
证书有效期至：2027年 04月 23日

注：本证书的有效性需经本机构通过每年定期的监督审核确认保持，逾期未通过审核，本证书作废。

证书的有效性以二维码扫描结果为准。同时可登录认证机构网站 www.znc-china.com 查询。也可登录

中国国家认证认可监督管理委员会官方网站 www.cnca.gov.cn 查询。

统一社会信用代码:913204120551881197
注册地址:江苏武进经济开发区果香路 52 号

审核地址:江苏武进经济开发区果香路 52 号

注册号：474240813R0M

温室气体核查认证证书



This is to certify that

Jiangsu Vedkang Medical Science & Technology Co., Ltd.

Has been awarded this certificate for compliance with the standard

ISO 14064-1:2018、ISO 14064-2:2019、ISO 14064-3:2019

Certification Scope
1) Organize the production and operation activities related to CO2 emission
within the operation control scope of Jiangsu Vedkang Medical Science and
Technology Co., Ltd., which is located at No. 52, Guoxiang Road, Wujin
Economic Development Zone, Changzhou, 213149 Jiangsu, P.R. China
2) Infrastructure, activities, technologies and processes: greenhouse gas
emissions involved in the production of Disposable Non-electric Biopsy Forceps,
Disposable Polyp Snare and Disposable Endoscopic Hemoclip within the scope
of qualification
3) GHG sources: This identification of GHG sources includes Category 1,
Category 2 and Category 3 (part)

Date of awarded certificate： April 24,2024
Date of this certificate： April 24,2024

Expired date： April 23,2027

Note: the validity of this certificate well be confirmed and remained by yearly Surveillance Audit, if the

auditee can't pass the audit, the certificate will be invalid. you can scan the QR code to confirm the

final validity of the certificate, also can login the www.znc-china.com or www.cnca.gov.cn to query.

Unified Social Credit Code:913204120551881197
Registered address:No.52,Guoxiang Road Wujin Economic Development Zone Jiangsu
Audit address:No.52,Guoxiang Road Wujin Economic Development Zone Jiangsu

Greenhouse Gas Verification Certificate certification
Certificate No.：474240813R0M



兹证明

江苏唯德康医疗科技有限公司

经评审组织管理体系符合

标准 ISO 14067:2018、PAS 2050：2011要求

证书覆盖范围

资质范围内一次性使用活体取样钳、一次性使用圈套器、一

次性使用止血闭合夹的生产所涉及的碳足迹评价活动（具体

产品所涉及的碳足迹见附件）

首次发证日期：2024年 04月 24日
本次发证日期：2024年 04月 24日
证书有效期至：2027年 04月 23日

注：本证书的有效性需经本机构通过每年定期的监督审核确认保持，逾期未通过审核，本证书作废。

证书的有效性以二维码扫描结果为准。同时可登录认证机构网站 www.znc-china.com 查询。也可登录

中国国家认证认可监督管理委员会官方网站 www.cnca.gov.cn 查询。

统一社会信用代码:913204120551881197
注册地址:江苏武进经济开发区果香路 52 号

审核地址:江苏武进经济开发区果香路 52 号

注册号：474240814R0M

产品碳足迹认证证书



This is to certify that

Jiangsu Vedkang Medical Science & Technology Co., Ltd.

Has been awarded this certificate for compliance with the standard

ISO 14067:2018、PAS 2050：2011

Certification Scope
The carbon footprint evaluation activities involved in the
production of Disposable Non-electric Biopsy Forceps, Disposable
Polyp Snare and Disposable Endoscopic Hemoclip within the
scope of qualification (see the annex for the carbon footprint of
specific products)

Date of awarded certificate： April 24,2024
Date of this certificate： April 24,2024

Expired date： April 23,2027

Note: the validity of this certificate well be confirmed and remained by yearly Surveillance Audit, if the

auditee can't pass the audit, the certificate will be invalid. you can scan the QR code to confirm the

final validity of the certificate, also can login the www.znc-china.com or www.cnca.gov.cn to query.

Unified Social Credit Code:913204120551881197
Registered address:No.52,Guoxiang Road Wujin Economic Development Zone Jiangsu
Audit address:No.52,Guoxiang Road Wujin Economic Development Zone Jiangsu

Product carbon footprint certification certification
Certificate No.：474240814R0M


